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Broj: UV-01-544-1124
Dubrovnik, 5.prosinca 2024, god.

ZAPISNIK

sa 36. sjednice Upravnog vijeda Dubrova6kih muzeja odrZane dana S.prosinca 2024. godine, s
podetkom u 11,30 sati.

Prisutni 6lanovi:

1. Nik$a Raspopovi6, predsjednik
2. lvica Kipre, elan
3. Patricija Mage Vidak, Clanica
4. Katija Miljkovi6 - dlanica
5; Darko Milo5evi6 - dlan

Ostali prisutni:
1. Marija SiSa Vivet< - ravnateljica,
2. Domagoj Perkid - Voditelj arheolo5kog muzeja
3. lvan Mlado5i6 - Voditelj Restauratorskih radionica
4. Marta Vukadin - Voditeljica Odjela za marketing i odnose s javno56u
5. Tanja Ban - zapisniearka

Predsjednik otvara 36.sjednicu Upravnog vijeCa i istiee je svim Clanovima UV-a dostavljen prijedlog
Dnevnog reda uz poziv te jedno predlaZe dodatne todke i to: Prijedlog Rebalansa Financijskog plana
za2024.godinu i lnformacija o aktivnosti sindikata.

1. Verifikacija zapisnika sa 35. sjednice UV
2. lnformacija o realizaciji Programa 2a2024.9. i predstoje6im programskim aktivnostima
3. Prijedlog Rebalansa Financijikog plana za2024.godinu
4. Prijedlog Pravilnika o popisu imovine iobveza JU DubrovaEki muzeji
5. Prijedlog Cienika o kori6tenju prostora Dubrova6kih muzeja
6. lnformacija o tijeku radnji i radova na preseljenju depoa u Kneiicu
7. lnformacija o aktivnostima sindikata
8. Razno

Kako nitko nije imao primjedbi niti drugih prijedloga dlanovi UV-a su predloZeni Dnevni red sa
dopunom jednoglasno usvojili.

Prelazise na razmatranje pojedinih to6aka Dnevnog reda,

Ad.1. Zapiqnik sa 35. sjednice je dostavljen svima uz poziv, te kako nitko od prisutnh dlanova UV-a
nije imao primjedbu na iste, dlanovi UV jednoglasno su donijeli

ODLUKU
Verificira se zapisnik sa 35. sjednice UV.

Ad.2. Predsjednik UV uvodno je naglasio da je jedan od osnovnih zadataka Upravnog vije6a
donoSenje i pra6enje realizacije Programa rada te da je u odnosu na realizaciju Programa rada za
2024.godinu ravnateljica sa6inila pregled ostvarenja Programa rada u ovojgodini kao i onih radnji koje
nam predstoje u posljednjem mjesecu ove godine.
Ravnateljica je u kratkim crtama dala naznake ostvarenja Programa rada koje su iskazane u
pismenom pregledu koji je dostavljen svim dlanovima UV-a. Takoder je naglasila da nas u prosincu
o.g. o6ekuje realizacija jo5 izloZbe autorice Viktorije Zuvela i izloZbe lvice Martinovida i lvone Michl
koje prate i odgovaraju6i katalozi. Takoder je predvicleno i izdanje jo5 jednog kataloga autora
Domagoja Perki6a,
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Predsjednik je posebno naglasio da se u zacrtanim uvjetima i ograniCenim sredstvina u ovoj godini
realizacija Programa rada moZe smatratizadovoljavaju6om posebno imajudi u vidu da se istovremeno
obavljala revizija muzejske grade u svim muzejima koja je znatno optere6ivala strucno osoblje.
Nakon krace rasprave clanovi UV-a su jednoglasno donijeli

ODLUKU
Prihvada se lzvjeSde ravnateljice o ostvarenju Programa rada Dubrovadkih muzejau2024.godinl

Ad.3. Predsjednik Upravnog vijeda i ravnateljica su upoznali dlanove da je Rebalans f nancijskog
planaza 2024.godinupocetkom tjedna, na zahtjev upravnih odjela Grada, dostavljen i unesen u
Riznicu te da je sve to trebalo obaviti u kratkom roku i rade6i na tom materijalu do duboko u no6.
Predsjednik UV-a je naglasio da je predmetni materijal bilo mogude dostaviti dlanovima tek juder te se
(ponovno) ispridao takav postupak alije naglasio da u ovom momentu imamo pred sobom akt koji
trebamo usvojiti alije dinjenica da nismo u moguCnosti na njega utjecatil Smatra da se Upravno vije6e
ne smije dovoditi u ovakve situacije jer o ovakvim aktima UV donosi ODLUKU, a ako se smatra da
mora samo ne5to potvrditi onda se ne6e donositi odluka ve6 6e se na znanje primati informacija!
U raspravi su sudjelovali dlanovi UV-a i svi su suglasni da ovakva praksa treba prestati.
Zakljuduju6i raspravu predsjednik je glasanje stavio slijede6i prijedlog:

Nakon razmatranja prijedloga REBALANSA Fin.plana za 2024.g. Upravno vijece na 36.sjednici
od rZa noj dana 5. prosinca 2024.9. d onosi sl ijede6u

ODLUKU
Prihva6a se REBALANS FINANCIJSKOG PLANA JU DUBROVAOK MUZEJI u tekstu koji je ve6
dostavljen Gradu Dubrovniku pocetkom tjedna.

Nakon dono5enja gornje Odluke Upravno vije6e donosi i posebni slijede6i
ZAKLJUCAK

lako je u protekle dvije godine viSe puta naglaSavano i upozoravano nadleZne da se ovo Upravno
vije6e ne dovodi u situaciju da usvaja financijske dokumente u zadnjih ,,pet minuta" ili da ih usvaja tek
nakon Sto su predani osnivadu, ponovno se dogada isti postupak i ovo se Upravno viiede stavlja pred
gotov ein!
Ovakvim na6inom se ovo Upravno vije6e dovodi u situaciju da nije u mogu6nosti upoznati se na
vrijeme sa materijalima ve6 iskljueivo deklarativno i bez stvarnih uvida potvrduje ono Sto je dostavljeno
od struenih sluZbi ustanove i/ili osnivada!
Sve moZe biti i razumljivo (radi rokova i postupaka koje odreduju drugi izvan ove ustanove) ali onda
Upravno vijede nije ni potrebno jer pored dono5enja Programa rada i pra6enja njegovog izvrSenja
financijski dokumenti su najozbiljniji zadatak Upravnog vije6a!

PredloZena Odluka iZakljucak jednoglasno su prihvaceni!

Ad.4. Predsjednik je uvodno upoznao prisutne sa obvezom reguliranja postupaka i obueza u odnosu
na popis imovine i obveza te naglasio da je ta materija unesena u Prijedlog Pravilnika o popisu
imovine i obveza JU Dubrovadki muzeji kojije dostavaljen svim dlanovima UV-a. Prijedlog ovog
Pravilnika sadinjen je temeljem zakonskih propisa koji se odnose na ovu materiju i po uzoru na
Pravilnik o popisu imovine i obveza Grada Dubrovnika i postupanju s imovinom preuze{om na
koriStenje.
Nakon krace rasprave Clanovi Upravnog vijeca jednoglasno su donijeli slijede6u

ODLUKU

Usvaja se Prijedlog Pravilnika o popisu imovine i obveza JU Dubrovadki muzej .

Ad.S. Predsjednik je naglasio da je Prijedlog Cjenika o koriStenju prostora Dubrovadkih muzeja
dostavljen svim Olanovima UV-a uz poziv za sjednicu te dao rijee Voditeljici Odjela za marketing i

odnose s javno5du koja je objasnila razloge za dono5enje ovog akta kao i specifienosti davanja na
kori5tenje muzejskih prostora JU Dubrova6ki muzeji, a sve u skladu sa vaZe6i Pravilnikom.
Nakon kra6e rasprava Clanovi UV-a su jednoglasno donijeli slijededu

ODLUKU
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Zaplsnidar
Tanja Ban

Usvaja se Cjenik kori5tenja prostora JU Dubrovadkih muzeja

Ad.6. Po ovoj todki predsjednik je dao rijed Domagoju Perki6u - Voditelju ArheoloSkog muzeja kojije
informirao Upravno vije6e o tijeku radova na preseljenju kao i uvjetima prostora u kojem trebamo
nastaviti sa radom. NaglaSeno je da nam prostor u KneZici nije odgovarajuci ni po povr5ini, da nema
sanitarnog 6vora, slabog osvjetljenja, nema izolacija i temperaturne razlike su ogromne, o glodavcima
ipticama da se i ne govori, a pitanje je isigurnosnih uvjeta. Uvjetiza rad kustosa su ispod svakog
nivoa. Na prethodno izlaganje nastavio se i lvan Mlado5ic voditelj Odjela restauratorskih radionica koji
je potvrdio sve navedeno u prethodnom izlaganju i naveo niz detalja oko problema preseljenja sa
Medareva i koje su sve te5ko6e morali savladati na5izaposlenici da barem donekle izvr5e preseljenje
dijela grade.
U raspravi u kojoj su sudjelovalisvi 6lanovi Upravnog vijeda iravnateljica posebno je istaknuto da ako
se i radi o privremenom rje5enju ono je lo5e i ne odgovara duvanju i restauraciji kulturre grade kakva
se zahtijeva od ove ustanove i kakva mora biti prema zakonskim i podzakonskim propisima.
U raspravije istaknuta potreba cjelovitog i kvalitetnog rjeSenja smje5taja depoa i restauratorskih
radionica, a to je jedino mogu6e izgradnjom odgovarajudeg objekta koji u potpunosti moZe zadovoljiti
ove potrebe Dubrova6kih muzeja.

e lanovi Upravnog vijeda jednoglasno su donijeli slijede6i

ZAKLJUCAK

Prihvaca se informacija o tijeku radnji i radova na preseljenju depoa u Knezicu
Razumijevanjem i naporima osnivada osigurao se (po nama prrivremeni) zamjenski prostor za
smje5tanje depoa Dubrovadkih muzeja te su zakupljeni prostori UTD Ragusa u KneZici
medutim kako se radi o prostorima koji ne odgovaraju namjeni koja je potrebna Dubrovadkim
muzejima pristupilo se manjim zahvatima na uredenju prostora.
I pored svih napora zaposlenika Dubrova6kih muzeja i nastojanja da se stvore donekle
prihvatljivi uvjeti za predvitlenu svrhu to je te5ko ostvarivo jer navedeni prostori ne odgovaraju
po povrSini, a niti (uz svu dobro namjeru i zalaganje zaposlenika) mogu zadovoljiti svim
zahtjevima kako sigurnosnim i sanitarnim tako i obveznim klimatskim uvjetima.
lz navedenih razloga, a imajuCi u vidu zna0aj i posebne zahtjeve koji se zahtijevaju za kulturno
gradu, smatraju6i trenutno rje5enje samo privremenim, smatramo da je nuZno zapodeti radnje
kako bi se izgradio odgovaraju6i depo (ukljudivo i prostor za restauratorske nadionice) te da
ve6 u narednoj 2025.godini treba od osnivada zatrahiti da se odredi lokacija te barem pristupi
idejnom rje5enju izgradnje odgovaraju6eg prostora depoa i restauratorskih radionica koji'u
potpunosti moZe trajno zadovoljiti potrebe Dubrovadkih muzeja i time osigurati kvaliteino
0uvanje i odrZavanje kulturne grade!

3. Predla2e se Predsjedniku UV-a i ravnateljici dazatraZe i obave razgovor sa gradonadelnikom
oko ovih pitanja.

A.dt7. Po ovoj todki predsjednik je dao rije6 Darku MiloSevi6u elanu UV-a i predsjedniku sindikata u

{U Dybrova6ki muzeji kojije informirao Upravno vije6e o nedavnim razgovorima ia gosp. Domagojem
Rebidem (sindikat kulture RH) naglaSavajudi da se pokre6e postupak piomjena Kolektivnog ugovora
za radnike u kulturi, da su neto primanja radnika u ustanovama kulture vrlo niska i ispod prosjeenin te
da 6e se nastojati posti6i povoljniji status za zaposlenike u kulturnim ustanovama. Posebno je
nagla5en materijalni poloZaj kustosa.
Nakon rasprave u kojoj se sudjelovali svi prisutni dlanovi UV-a su jednoglasno donijeli slijede6i

ZAKLJUCAK
Prima se na znanje informacija o aktivnostisindikata.

Kako nije bilo daljnjih prijedloga predsjednik UV-a je u 13,50 sati.
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